



Protokoll styrelsemöte 24-04-09

Tid: kl.18:30

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, vice ordf. Jeanette Billström, sekreterare Caroline Öhlund, Adam Lindholm, Håkan Roslund och Pierre Wallqvist

1. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkännes
2. Val av justerare
Ordförande och sekreterare
3. Godkännande av föregående protokoll (konstituerande mötet)
Föregående protokoll godkännes
4. Ekonomisk rapport från kassören
Vi har missat att ansöka om bidrag från Grevilliefonden, vilket motsvarar 20 000 kr av missad intäkt för budgeten för 2024. Styrelsen diskuterade hur detta påverkar verksamheten under året.
Styrelsen beslutar att inte göra något åt ekonomin i dagsläget och följa upp den ekonomiska utvecklingen vid augustimötet. De planerade utgifterna i budgeten ska inte frysas i dagsläget och eventuellt kan vi ta igen förlorad intäkt genom att ta ut en mindre avgift för vissa äventyr i höst om vi märker att vi har svårt att hålla budgeten. I övrigt ser ekonomin bra ut, hittills under 2024.
5. Återrapportering från Regionstämman
Caroline, som var med på digital regionårstämman redogjorde dels för de strategier och konkreta utvecklingsplaner som finns på riksnivån samt dels vilka mål och strategier som FF arbetat med på regionnivån. Det finns mer detaljerad information om detta att läsa om i verksamhetsberättelse och verksamhetsplan för regionen.
6. Verksamhetsrapport från grenarna
 - a. Barn - Alla grupper är i igång och alla är fulla, förutom Lufsarna. Grenen behöver hitta nya ledare för strövargruppen i höst då det kan bli avhopp bland ledarna. Det är svårt att behålla ledare i barngrupperna då deras engagemang hänger på att deras egna barn fortsatt vill vara aktiva.

- b. Vandring - Onsdagsvandringarna har startat igen efter vinteruppehållet, fick dock ställa in en vandring på grund av snöoväder som drabbade Mariestadstrakten under vecka 14. Det är stor efterfrågan på denna aktivitet.
- c. Kajak - De har en avslutande bassängträning kvar i april, sedan planeras de återkommande onsdagspaddlingarna.
I slutet av maj planeras två nya prova på tillfällen. Då deltagandet förra året var lägre än förväntat funderar kajakledarna på hur de ska nå ut med inbjudan och information till nya deltagare. Att lägga ut äventyren på FF facebook, är inte tillräckligt, den når i princip bara de som redan är aktiva inom föreningen.
Kajakledarna ska åka iväg på en fortutbildning på västkusten. De har också två ledare som kommer gå steg 2 under sommaren.
- d. Långfärdsskridsko - Säsongen fick ett tvärt slut, när all is i närområdet smälte bort ganska fort. Nu planeras en avslutningsaktivitet för ledarna, inga detaljer är spikade ännu.

7. Verksamhetsutveckling och förslag på fortbildningar/ledarträffar

- a. Håll Sverige rent - Den 21 september är det Håll Sverige rents årlig städdag. Styrelsen diskuterade om FF i Mariestad ska uppmärksamma detta på något sätt. Styrelsen var positiv till detta och ev finns det möjlighet att arrangera någon gemensamt städaktivitet med alla grupper. Alternativt kan alla grupper, under sina träffar den veckan, uppmärksammar kampanjen lite extra. Pierre ska ta kontakt med Håll Sverige rent för att få lite mer information och vi tar med frågan till styrelsemötet i maj.
- b. Fortbildning HRL - Det finns intresse för en HRL-utbildning för samtliga ledare och det har gått två år sedan vi genomförde en liknade utbildning, tidigare. Styrelsen beslutar att vi ska erbjuda och hålla en HRL-utbildning under 2024. Helst under våren om det är möjligt. Sven tar på sig att kontakta Fredrik Strand som är utbildare av HRL.
- c. Ledarträff i höst. Styrelsen diskuterade om och hur vi ska genomföra en ledarträff under hösten. Tidigare träff med vandring och mat var lyckad och det bör vara en träff som innehåller friluftsinslag. Det blev bestämt att vi ska diskutera detta mer i detalj på majmötet.

8. Inkomna mail och frågor

Inga inkomna mail eller frågor sedan senaste styrelsemötet.

9. Övriga frågor

Frågan om utbildning och intresset för att hitta ledare för låglandsvandring på helg, diskuterades. Sven har varit i kontakt med regionen och frågat om det finns möjlighet till en förenklad låglandsvandringsledarkurs. De kommer se över behovet av detta på regionnivå, men det är vi i lokalföreningen som avgör och beslutar vilka vi anser lämpliga som ledare. Styrelsen är positiv till att kunna erbjuda

låglandsvandring på helg om någon vill vara ledare för detta.

10. Datum för vårens möten

Nästa möte hålls den 28 maj kl 18:30

(Första mötet efter sommaruppehållet hålls den 26 augusti 18:30)

Sven Arvidsson

Caroline Öhlund

Ordförande

sekreterare